

Esther Kuhn – Schauspielerin / Actress

Kurzbio (Deutsch)

Esther Kuhn ist eine österreichische Schauspielerin und ehemalige Fashion-Model, die durch ihre Rollen in „Die Rosenheim-Cops“ und dem Kinoerfolg „Willkommen bei den Hartmanns“ einem breiten Publikum bekannt wurde.

Sie studierte Schauspiel an der Hochschule für Musik und Theater München sowie Film- und Theaterwissenschaft in Wien.

Die Filme, in denen sie mitwirkte, wurden unter anderem mit dem Grimme-Preis, zwei Lolas, dem Jupiter Award und dem Publikumspreis des Bayerischen Filmpreises ausgezeichnet.

Sie spricht fünf Sprachen fließend und arbeitet international in Film- und Fernsehproduktionen.

Short Bio (Englisch)

Esther Kuhn is an Austrian actress and former fashion model who became known to a wide audience through her roles in "Die Rosenheim-Cops" and the box-office hit 'Welcome to Germany.'

She studied acting at the University of Music and Performing Arts Munich and film and theater studies in Vienna.

The Films she has worked in have been recognized with numerous awards, including the Grimme Prize, two German Film Awards (Lolas), the Jupiter Award, and the Audience Award of the Bavarian Film Awards.

She speaks five languages fluently and works internationally in film and television productions.

KONTAKT / AGENTUR – CONTACT / REPRESENTATION

Jessica Wolf

+49 228 502084004

jessica.wolf@arbeitsagentur.de

Instagram: @_esther_kuhn

IMDb: www.imdb.me/esther-kuhn

Homepage / Webpage: www.estherkuhn.com